
Hermed høringssvar ang en permanent vuggestue i Øster Hornum Børneunivers

Bestyrelsen har læst indstillingen om at gøre vores vuggestue permanent og vi glæder os,
hvis det lykkedes at give borgerne i vores område mulighed for at vælge mellem to gode
pasningstilbud til deres 0-3 årige.

Vi er ikke så bekymrede over prognosen for børnetallene, de har så langt vi kan huske
tilbage peget på et fald i børnetallet, virkeligheden har været en anden.

Vi har flere gange spurgt ind til brugen af de gule boligere der står tomme op af skolen, om
vi ikke kunne bruge dem til legestue eller vuggestue. Vi tænker stadig at en optimal løsning
var at lave vuggestue i en blok, og sætte et lille halvtag på til krybberum. Løsningen med nye
m2 i form af et skur, evt med en isoleret ende med pusleplads og varme til dagplejen virker
dyrt i forhold til de ubenyttede huse der er lige ved siden af. Hvis den gamle legestue bliver
fri igen, kan den igen bruges til at være buffer for børnehaven, virke til at sikre overgangen
mellem dagpleje/vuggestue og børnehaven, så vi giver vores børn en så tryg tilværelse som
muligt.
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